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设备连接方式
1.键盘的电源开关拨到ON,电源指示灯亮红灯，10秒后熄灭。

2.配对:
BT1: 1) 按Fn和A键打开蓝牙通道（ BT1 )， 点按Connect键，此时BT LED闪亮。
          2) 打开手机/平板上蓝牙搜索出现键盘配对名“BOW"。
          3) 点击此配对名，连接成功，对码指示灯熄灭。

BT2: 1) 按Fn和S键打开蓝牙通道（ BT2 )， 点按Connect键，此时BT LED闪亮。
          2) 打开手机/平板上蓝牙搜索出现键盘配对名“BOW"。
          3) 点击此配对名，连接成功，对码指示灯熄灭。

BT3: 1)按Fn和D键打开蓝牙通道（ BT3 )， 点按Connect键，此时BT LED闪亮。
          2)打开手机/平板上蓝牙搜索出现键盘配对名“BOW"。
          3)点击此配对名，连接成功，对码指示灯熄灭。
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注:
切换通道:按FN+ BT1 / BT2 / BT3 可任意切换对应的通道，相应的蓝牙
指示灯闪烁蓝灯1秒1闪，回连成功后灯熄灭。

MacOS HarmonyOS

1. Turn the power switch of the keyboard to ON, the power indicator 
    light will turn red and turn off after 10 seconds.

1. Change LED: When this LED lights up red, the keyboard is in a 
    charging state and will automatically turn off when fully charged; 
2. Caps/BT LED: a. When the keyboard is turned on, this LED will turn 
    on blue light for 1-2 seconds and then automatically turn off; 
3. Press the Connect button. When this LED flashes blue, the keyboard 
    is in a connected state and automatically turns off after connection; 
4. During key operation, this LED is constantly on blue light, and 
    keyboard letters switch from lowercase to uppercase:

1. Double folding design, fully portable after folding. 
2. Stronger foolproof performance, no password required for connection, 
    simply toggle the switch to achieve power on/off operation, hardware 
    code matching does not require tedious operation. 
3. Multi functional shortcut keys for easier operation. 
4. The surface of the keycap is ergonomically designed to fully improve 
    the tactile sensation of the phone on the keycap

2. Pairing: 
BT1: 1) Press the Fn and A keys to open the Bluetooth channel (BT1), 
             click the Connect key, and the BT LED will flash. 
         2) Open Bluetooth search on your phone/tablet and the keyboard 
              pairing name "BOW" appears. 
         3) Click on this pairing name, connect successfully, and the 
             pairing code indicator light will turn off.

BT2: 1) Press the Fn and S keys to open the Bluetooth channel (BT2), 
             click the Connect key, and the BT LED will flash. 
         2) Open Bluetooth search on your phone/tablet and the keyboard 
              pairing name "BOW" appears. 
         3) Click on this pairing name, connect successfully, and the 
             pairing code indicator light will turn off.

BT3: 1) Press the Fn and D keys to open the Bluetooth channel (BT3), 
             click the Connect key, and the BT LED will flash. 
         2) Open Bluetooth search on your phone/tablet and the keyboard 
              pairing name "BOW" appears. 
         3) Click on this pairing name, connect successfully, and the 
             pairing code indicator light will turn off.

Note: 
Switch channel: Press FN+BT1/BT2/BT3 to switch the corresponding 
channel and Bluetooth accordingly ,The indicator light flashes and the blue 
light flashes every second. After successful reconnection, the light goes out.
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MacOS HarmonyOS

一款使用HID协议的蓝牙装置，可以作为iOS, Android, Windows,ManOS,
HarmonyOS系统设备的输入装置。

非常感谢您使用本公司为您提供的键盘，在使用本产品前请详细阅读
本手册。

客户名称：
联系电话：
联系地址：
产品型号：
购买日期：
经  销  商：
维修日期：

维修时需要提供以下资料

产品保修说明

非保修条例

用户在使用航世键盘产品售后服务严格依据《中华人民共和国消费者权益保护法》、
《中华人民共和国产品质量法》实行售后三包服务，服务内容如下：

自您签收次日起7日内，本产品出现非人为损坏且性能故障的情况，经由航世
售后服务检测确定，可免费享受退货或者换货服务。
自您签收次日起8日-30日内，本产品出现非人为损坏且性能故障的情况，经由
航世售后服务检测确定，可免费享受换货或者维修服务。
自您签收次日起12个月内，本产品出现非人为损坏且性能故障的情况，经由航
世售后服务检测确定，可免费享受维修服务。

未经授权的维修、误用、碰撞、疏忽、滥用、进液、事故、撕毁、涂改。
已超过三包有效期。
因不可抗力造成的损坏。
因人为原因导致产品无法正常使用。如使用非额定电压、在非规定的坏境下
使用等，导致的产品性能故障情况。

地       址： 深圳市宝安区沙井街道西部工业园  
                   航世科技园
网       址： www.bow.cn
全国服务热线： 400 682 8008

NON-WARRANTY REGULATIONS

PRODUCT WARRANTY DESCRIPTION

Shenzhen Hangshi Technology Co.,Ltd.

Website:  www.bow.cn
National Service Hotline: 400 682 8008

Address: Hangshi Technology Park, Shajing. 
               bao’an District, Shenzhen, China.

CONNECTION STEPS

Thank you for purchasing the B.O.W Bluetooth Keyboard. Please read  
this guide carefully to setup and learn how to use your product. 

A Bluetooth device that uses HID protocol and can be used as an iOS 
device, Android, Windows,ManOS, The input device for HarmonyOS 
system equipment.

Within 7 DAYS from the day after you sign for receipt, if this product is 
not damaged by human or performance failure, the product can be 
returned or replaced free of charge after the inspection of the world's 
after-sales service.
Within 8 TO 30 days from the day after you sign for the receipt, if the 
product is damaged by non-human or performance failure, it will be 
confirmed by the after sale service of the HANGSHI, and you can enjoy 
the replacement or repair service free of charge.
Within 12 months from the day after you sign for the receipt, if this 
product is damaged or has performance failure, it will be tested and 
confirmed by HangSHI after-sales service, and you can enjoy free 
maintenance service.

When users use Hangshi mechanical keyboard products, the after-sales 
service is strictly in accordance with the "Consumer Rights Protection Law 
of the People's Republic of China" and "Product Quality Law of the People's 
Republic of China"After-sales three-guarantee service is implemented, and 
the service content is as follows: 

Unauthorized Repair, Misuse, Crash, Negligence, Abuse, Fluid Ingress, 
Accident, Tear, Alteration.
The validity period of three packs has exceeded.
Damage caused by force majeure.
The product cannot be used normally due to human reasons. Such as 
the use of. non-rated voltage, use in non-specified environments, etc., 
resulting in product performance failures.
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